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Zápisnica  
zo zasadnutia Výboru klubu. 

 

Miesto konania:  Bratislava 

Dátum konania:  22.9.2022 

Prítomní:  Š. Štefík, V. Rusnák, M. Kováč, V.  Jamrišková, M. Nagy, 

dvaja členovia Výboru klubu sa ospravedlnili, (M. Balkovský a I. Šimonič). 

Za Dozornú radu bol prítomný P. Brečka (predseda DR bol vopred 

ospravedlnený). 

 

1. Zahájenie. 

Zasadnutie Výboru klubu v roku 2022 bolo tretím riadnym zasadnutím a otvoril ho tajomník V. Rusnák, 

ktorý privítal prítomných, zhodnotil účasť na zasadnutí a konštatoval, že zasadnutie Výboru klubu je 

uznášaniaschopné.  Slovo následne odovzdal predsedovi Š. Štefíkovi, ktorý následne viedol celé 

zasadnutie Výboru.   

Rovnako predseda Klubu Š. Štefík privítal všetkých prítomných členov Výboru klubu a hneď v úvode 

požiadal prítomných o návrhy k Programu, ktorý bol uvedený v Pozvánke na zasadnutie. Program nikto 

z prítomných nedoplnil a hlasovaním prijali navrhnutý program.  

 

2. Kontrola plnenia uznesení prijatých na posledných zasadnutiach Výboru klubu. 

Predseda klubu zhodnotil plnenie úloh, ktorými bol Výbor klubu poverený na svojom poslednom 

zasadnutí, ktoré bolo spoločným zasadnutím spolu s Chovateľskou radou a konalo sa 14.5.2022 

v Lednických Rovniach. K téme:  

a. Ekonóm M. Nagy predložil návrh na refundovanie cestovných nákladov, ktoré by boli preplácané 

z klubových prostriedkov osobám, ktoré budú Výborom klubu delegované na jednotlivé akcie. Touto 

úlohou bol poverený na poslednom zasadnutí Výboru klubu. Predložený návrh cestovných náhrad:  

 0,2 EUR / km  - ak cestu autom absolvuje jedna delegovaná osoba 

 0,25 EUR / km – ak cestu autom absolvuje viac ako jedna delegovaná osoba. 

Návrh bol hlasovaním prijatý a Výbor klubu prijal uznesenie, aby sa úhrady cestovných nákladov 

následne vyplácali podľa prijatého návrhu.   

b. Ostatné úlohy, ktorými boli jednotliví členovia poverení na poslednom zasadnutí, boli splnené.  

 

3. Informácia o činnosti od posledného zasadnutia Výboru klubu. 

a. V tomto bode boli výcvikárom M. Kováčom stručne zhodnotené pracovné akcie, ktoré sa už 

uskutočnili v roku 2022 do termínu konania tohto zasadnutia. Podarilo sa zorganizovať všetky vopred 

naplánované akcie a to bez zásadných problémov. Výsledky z klubových podujatí sa priebežne 

zverejňujú na klubovej stránke. 

b. K téme organizovania plánovaných   pracovných podujatí Výbor klubu na zasadnutí rozhodol, že 

propozície  k nim sa budú zverejňovať len prostredníctvom výcvikára M. Kováča.  

c. Rovnako boli stručne zhodnotené aj výstavné klubové akcie, ktoré sa už uskutočnili do termínu 

konania tohto zasadnutia, ktoré sa podarilo taktiež všetky zorganizovať a to bez zásadných problémov. 

Výsledky z klubových výstavných podujatí sa taktiež priebežne zverejňujú na klubovej stránke. 
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d. Nasledujúce zasadnutie Výboru je predbežne naplánované na 8., 10. resp. 15. novembra 2022 tak, aby 

sa na zasadnutí prerokoval a schválil návrh Kalendára klubových akcií na rok 2023 a aby bol tento 

následne predložený na schválenie predsedníctvu KR SPZ v stanovenom termíne.  

 

4. Zhodnotenie doterajšej vzájomnej komunikácie medzi členmi Výboru klubu a návrh pravidiel 

komunikácie do budúcnosti. 

Predseda Š. Štefík otvoril tento bod zasadnutia krátkym príhovorom k  téme, pričom obsah svojho 

príhovoru  kládol na požiadavkou, aby sa komunikácia pri riešení klubových záležitostí riešila viac 

kolegiálne a s pozitívnejšou náladou. Reagoval tak na búrlivú komunikáciu, ktorá prebehla po 

predložení návrhu prijatých účastníkov pred konaním MSBLJ a MFV. Túto komunikáciu zhodnotil 

ako nevhodnú.   

 

5. Správa predsedu chovateľskej rady o činnosti Chovateľskej rady. 

Bod bol presunutý na nasledujúce zasadnutie Výboru, z dôvodu neprítomnosti predsedu Chovateľskej 

rady I. Šimoniča na zasadnutí.  

 

6. Zabezpečenie a organizačná príprava najbližších klubových akcií. 

a. Výcvikár M. Kováč informoval o akciách, ktoré sú v štádiu príprav a na ktorých sa pracuje. Jedná sa 

o:  

 MFSbDR/SchwPoR/20 (Farbiarske skúšky bez doprovodu rozhodcov), v termíne 23.10.2022 

pripravované miesto konania Nitra. Zmena miesta konania aj termínu oproti pôvodnému 

návrhu! 

 MFDJ - v termíne 29.10.2022, pripravované miesto konania Malacky. Zmena miesta konania 

oproti pôvodnému návrhu! 

 KDSJ, v termíne 5.÷ 6.11.2022, pripravované miesto konania Turá Lúka. 

 MSDJ, v termíne 19.÷20.11.2022, pripravované miesto konania Bratislava. 

b. Sprísnený výber na MSBLJ, ktorý bol uplatnený na základe Uznesenia Predsedníctva KR č.13/14  

z roku 2014, v ktorom sú stanovené pravidlá  pre úpravu počtu štartov na skúškach BL s udeľovaním 

titulu CACIT, vniesol do dotknutej skupiny členskej základne istú nespokojnosť, ako reakciu na 

skutočnosť, že nemohli na uvedených skúškach štartovať. Ako náhrada k vzniknutej situácii boli 

predložené návrhy pre vznik nového klubového brlohárskeho podujatia o Putovný pohár, na ktorej by 

sa zúčastňovali iba jazvečíky, ktoré už v minulosti získali titul CACIT, CACT a CCT na brlohárskych 

skúškach. Akcia bude navrhnutá v Kalendári  akcii pre rok 2023, ktorý sa už pripravuje a skúšky by sa 

konali pri príležitosti 30. výročia vzniku SKCHJ. V prípade schválenia akcie predsedníctvom KR,  

otvorená bude iba pre členov SKCHJ. 

c. Ekonóm M. Nagy v tomto bode pri téme zabezpečovanie klubových výstav  upozornil na situáciu, že 

pri organizovaní klubových výstav a výberov do chovu, chýbajú pracovné stoly a stoličky resp. lavice 

pre rozhodcov a zapisovateľov, ukladanie cien, pohárov, atď. V nadväznosti  k téme predložil návrh na 

zakúpenie uvedeného materiálu (pivných setov). Výbor sa s jeho návrhom stotožnil a hlasovaním 

predložený návrh prijal. M. Nagy bol poverený: 

 vyšpecifikovaním vhodných typov a počtu zariadení pre uvedený účel,  

 zistením možnosti uskladnenia tohto inventáru u členov CHR, ktorí organizačne zabezpečujú 

výstavy, 

 zistením možnosti prepravy na výstavy.  

Termín do budúceho zasadnutia Výboru klubu.  

d. K téme klubové výstavy boli tiež prerokované nedostatky, ktoré sa vyskytli pri organizovaní 

posledných klubových výstav (organizačná príprava, príprava výstavnej plochy, atď.). Výbor po 
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krátkej diskusii k téme posunul tento bod na Chovateľskú radu, ktorá je zodpovedná za organizáciu 

výstav a odporučil jej, aby Chovateľská rada zabezpečila spracovanie zoznamu  organizačných 

povinností (manuál) a to písomnou formou, ktoré je potrebné v predstihu organizačne pripraviť, aby 

bol zabezpečený  riadny a bezproblémový priebeh klubových výstav.  Prednesením  uvedeného návrhu 

na Chovateľskú radu a doriešením uvedenej problematiky bola poverená V. Jamrišková.    

e. M. Kováč upozornil, že doposiaľ nedošlo k odovzdaniu inventáru – sledovacích GPS obojkov od 

predchádzajúceho výcvikára. Nakoľko sa blížia termíny duričských skúšok je potrebné prevziať tieto 

a zabezpečiť ich otestovanie a technickú prípravu na blížiace sa duričské skúšky. Úlohou bol poverený 

V. Rusnák. 

f. Výbor na poslednej výstave v Malackách odovzdal rozhodcom pamätnú plaketu, ktorí výstavu 

posudzovali. Takúto tradíciu, ako prejav úcty k rozhodcom a k ich odvedenej práci by SKCHJ chcel 

zachovať i do budúcna a na viacerých vrcholových akciách. V. Jamrišková a M. Nagy boli poverení 

spracovaním návrhov ďakovných listov resp. diplomov, ktoré by sa odovzdával spolu s plaketou 

rozhodcom, ale aj osobám, organizátorom, resp. organizáciám, za pomoc pri   organizácii klubových 

akcií, či prenájom revíru. 

 

7. Diskusia  

Diskusia bola priebežne otváraná pri jednotlivých prerokovávaných bodoch programu.  

a. Predseda sa ešte vrátil k predchádzajúcemu  zasadaniu Výboru v Lednických Rovniach z 14.5.2022. 

Konštatoval, že napriek návrhu členov Výboru klubu na prvom zasadaní Výboru klubu , aby sa 

zasadania Výboru klubu konali pri organizovaní klubových akcii, sa táto myšlienka neukázala ako 

veľmi vhodná,  aj keď šetrí klubové financie, ale zasadanie je závislé na ukončení klubovej akcie 

a väčšina členov Výboru klubu  je po namáhavom dní už vyčerpaná. Na základe tejto skúsenosti 

doporučil, aby sa takéto dve akcie nespájali. 

b. Predseda znovu otvoril otázku osláv 30. Výročia SKCHJ . Výročie pripadlo na rok 2022, ale nakoľko 

v predchádzajúcom roku starý výbor nepožiadal Kynologický odbor SPK o schválenie mimoriadnych 

podujatí so zadávaním príslušných titulov naviac,  ako je v roku  povolené na výstavách a pracovných 

akciách usporiadaných chovateľským klubom. Treba navrhnúť zodpovednými členmi Výboru klubu 

do Kalendára akcii pre rok 2023 vhodné akcie. Jedna akcia už v predchádzajúcom bode bola  

navrhnutá (klubové brlohárske podujatie o Putovný pohár), tak isto treba spracovať návrh na výstavnú 

akciu, prípadne navrhnúť titul pre víťaza, ktorý by sa zadával na týchto  akciách, prípadne aj na 

ostatných ako pripomienka výročia. 

 

8. Rôzne 

a. V tomto bode V. Rusnák oboznámil prítomných so žiadosťou, ktorá mu bola doručená od člena Klubu 

M. Fika, v ktorej žiadal o povolenie hospitovať na ŠVJ v Zlatých Moravciach. Uvedený žiadateľ svoju 

žiadosť podložil dokladom „Menovanie za čakateľa pre posudzovanie exteriéru“, ktoré získal na 

základe úspešného absolvovania vstupných testov. Výbor predloženú žiadosť vzal na vedomie 

a poveril tajomníka V. Rusnáka, aby so žiadosťou oboznámil Chovateľskú radu, ktorá navrhuje 

rozhodcov (čakateľov) na výstavy organizované Klubom. 

 

9. Záver 

V závere sa predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie Výboru klubu bolo ukončené.  

 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina zo zasadnutia. 

2. Pozvánka.  

 

 

Zapísal  dňa 26.9.2022   V. Rusnák - tajomník SKCHJ 


